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 Nr. 7405 din 18.12. 2020 

 
P R O C E S –V E R B A L 

încheiat azi 18 decembrie 2020 
 

Cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul comunei 
Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  

Primarul comunei Batos, Cotoi Dumitru, prin Dispozitia nr. 301/14.12.2020 a convocat 
Consiliul Local al comunei Batos, judetul Mures in sedinta extraordinara pentru data de 
18.12.2020, ora 9.00, desfasurarea sedintei facandu-se cu respectarea masurilor de distantare 
sociala astfel incat sa fie evitat, pe cat posibil, contactul direct intre persoane si cu respectarea 
masurilor care se impun cu privire la respectarea regulilor de disciplina  sanitara. 

 PREZENŢI: ABOS FERENCZ, ANDONE TEODOR, BANCIU ELENA, BITA VALERIU-AUREL, 
CIMPEAN VASILE-AUGUSTIN, COSTA ALIN-DUMITRU, FULOP DOMOKOS, GLIGA IOAN, ONOFREI 
DANIELA, TAMASAN EMIL, TODEA MARIA si URBAN WALTER-MICHAEL. 

ABSENTI: MARCUS IOAN. 
 PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general al comunei Batos 
Macarie Marcela si doamna inspector Lepadat Loredana.  
Domnul presedinte de sedinta Tamasan Emil - Cornel  – buna ziua domnule primar, viceprimar, 
doamna  secretar, doamnelor si domnilor consilieri.  
Cei care doriti puteti interveni o singura data asupra punctului de pe ordinea de zi si sa aveti in 
vedere respectarea regulamentului consiliului local, o tinuta decenta si un limbaj adecvat. 
Doamna secretar general–sunt prezenti 12 consilieri, astfel, potrivit OUG nr. 57/2019 constatam 
faptul ca sedinta este legal constituita. 
Toate punctele inscrise pe  ordinea de zi sunt insotite de documentele prevazute de Codul 
administrativ.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – in temeiul art. 135, alin. 7 din OUG nr. 57/2019 propun 
aprobarea  ordinii de zi conform Dispozitiei nr. 301/14.12.2020 : 

Se supune spre aprobare  ordinea de zi in forma prezentata: Cine este pentru? Impotriva? 
Abtineri? S-a votat cu 12 voturi pentru urmatoarea: 

 
ORDINE DE ZI: 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării prin cumpărare a imobilelor  care au 
afectaţiunea de interes public -  Şcoală şi teren aferent – initiator primar Cotoi Dumitru 
2. Proiect de hotărâre de ratificare a Dispozitiilor Primarului comunei Batos nr. 137/22.09.2020, 
nr. 296/26.11.2020 si nr. 300/11.12.2020 privind aprobarea rectificarii bugetului local al comunei 
Batos pe anul 2020 – initiator primar Cotoi Dumitru 

Cu 12 voturi pentru, 0 impotriva si 0 abtineri, ordinea de zi a fost 
aprobata. 
Punctul. 1.  

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării prin cumpărare a imobilelor  
care au afectaţiunea de interes public -  Şcoală şi teren aferent – initiator 
primar Cotoi Dumitru 

Domnul primar Cotoi Dumitru – stiu ca avem fiecare un program incarcat in luna 
decembrie, nu intentionat a fost convocat consiliul in sedinta la ora 9 dimineata, dar azi a 
fost necesar, sunt o serie de acte care trebuie depuse la notarul public azi pentru a se 
putea demara procedura de cumparare a scolii si a se incheia contractul de vanzare-
cumparare, bineinteles daca veti fi dumneavoastra de acord. Vom evita sa fie asa de 
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dimineata dar daca se impune va trebui sa ne intalnim. In buget am avut prevazuta o 
parte din suma iar acum am primit diferenta, pe care am prevazut-o in buget pentru 
cumpararea scolii, astfel putem sa achitam intreaga suma.  

Referitor la necesitatea cumpararii – a fost primul imobil retrocedat in comuna, in 
2008 a fost predata parohiei evanghlice, astfeel de cladiri raman in paragina. Unde este 
acest imobil noi detinem 40%, va trebui sa ii dam o utilitate. Orice vom dori sa facem va 
trebui reabilitare, sa nu ramana o ruina. Amintiti-va cum erau imobilele retrocedate in 
fiecare localitate, scolile si caminele culturale, si cum sunt acum. 

Vom vedea ce putem face acolo, in curte se poate face o mica benzinarie, unde a 
fost farmacia se poate deschide un magazin cu produse locale.  

Domnul presedinte de sedinta Tamasan Emil-Cornel – daca mai sunt si alte 
propuneri, intrebari? 

Domnul presedinte de sedinta Tamasan Emil-Cornel – nemaifiind alte  propuneri 
supun la vot proiectul de hotarare propus de executiv si se voteaza in unanimitate cu 12 
voturi pentru. 

Se adopta Hotararea nr. 44 din 18 decembrie 2020 privind aprobarea 
achiziţionării prin cumpărare a imobilelor  care au afectaţiunea de interes 
public -  Şcoală şi teren aferent  
 
Punctul 2. 

2. Proiect de hotarare de ratificare a Dispozitiilor Primarului comunei Batos nr. 
137/22.09.2020, nr. 296/26.11.2020 si nr. 300/11.12.2020 privind aprobarea 
rectificarii bugetului local al comunei Batos pe anul 2020 – initiator primar 
Cotoi Dumitru 
Domnul primar Cotoi Dumitru – este permis si legal ca prin dispozitie a primarului sa se 
poata face rectificare a bugetului local iar in prima sedinta dvoastra sa insusiti dispozitia 
respectiva. 
Doamna inspector Lepadat Loredana – prezinta rapoartele rectificarilor de buget care au 
avut loc prin dispozitia primarului. 
Domnul presedinte de sedinta Tamasan Emil-Cornel – daca mai sunt si alte propuneri? 

Domnul presedinte de sedinta Tamasan Emil-Cornel – nemaifiind alte  propuneri supun la vot 
proiectul de hotarare propus de executiv si se voteaza in unanimitate cu 12 voturi pentru. 

Se adopta Hotararea nr. 45 din 18 decembrie 2020 de ratificare a Dispozitiilor 
Primarului comunei Batos nr. 137/22.09.2020, nr. 296/26.11.2020 si nr. 
300/11.12.2020 privind aprobarea rectificarii bugetului local al comunei Batos pe 
anul 2020 
Domnul consilier Tamasan Emil- Cornel – avem fonduri suficiente pentru aacoprirea cheltuielilor 
pana la sfarsitul anului? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – pe baza bunei colaborari, de-a lungul anului trebuie sa gestionezi 
fonsdurile pentru a fi acoperit tot anul. Nevoia este mare dart e intinzi cat poti. Am fost informat 
ca urmeaza sa primim 10.000 lei, probabil ca luni va trebui sa suplimentam ordinea de zi.  
Toti copiii 0-14 din comuna, chiar daca sunt la alte scoli din afara comunei, beneficiaza de 
cadourile de Craciun. Avem o problema cu un copil nou-nascut din comuna, la Goreni, doamnele 
de la Asistenta sociala impreuna cu politia au fost de mai multe ori la familia respectiva, mama 
are ceva probleme dar copilul este bine ingrijit. Acestea  sunt probleme de week-end, probabil 
vor veni si ceva televiziuni, a luat mare amploare pe reteaua de socializare.   

Domnul  presedinte de sedinta Tamasan Emil-Cornel  - având în vedere faptul că 
problemele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, va multumesc pentru prezenta si declar 
închise lucrările şedinţei Consiliului local Batoş. 
 
                        PRESEDINTE DE SEDINTA, 
                                      CONSILIER 

                                 
                                SECRETAR GENERAL, 

                           Tamasan Emil-Cornel                                    Marcela Macarie 
 


